
 
Ordinært MR-møde d. 20. nov. 2024 kl.16.30 i sognehuset 
 
Tilstede: 
Janne Riis Peitersen, Karin Egmose, Benny Jørgensen, Dorthe Stæhr Nielsen, Tommy 
Jensen, Kurt Karlsson, Kjeld Madsen, Christine Wessel Fyhn (ref.). 
 
Fraværende: 
Torben Svejstrup, Stig Akselgaard 
 
 

Dagsorden Kommentar Beslutning 

 
1. Godkendelse af 
dagsorden  
 

 
 
 
 

 
Godkendt 
 
Mødeleder: Janne 

 
2. Meddelelser 
 
a) Julefrokost for 
kirkekoret og frivillige ved 
kirken den 1. søndag i 
advent kl. 11.00 
 
b) Julebrunch for begge 
menighedsråd og 
personalet d. 13. dec. kl. 
11.00 

 
 
 
 

 
 
 
Taget til efterretning 

 
3. Beslutningspunkter 
 
a) Reklamation vedr. 
utilstrækkeligt udført 
arbejde af akustikloft i 
salen i sognehuset. 
---------------------------- 
 
b) Anmodning om 
udtrædelse af 
menighedsrådet. 
 
 
 
 
 

 
 
 
Email-korrespondance 
præsenteret af Kjeld. 
 
 
---------------------------- 
 
Stig Akselgaard anmoder 
om udtrædelse pr. 17.11. 
af personlige årsager. 
 
 
 
 
 

 
 
 
MR ønsker ikke at gå videre 
med sagen; reklamation 
skrinlægges. 
 
---------------------------- 
 
Godkendt 
 
 
 
 
 
 
 



Dagsorden Kommentar Beslutning 

 
c) Fastsættelse af timetal 
for kirkesanger- og 
organistvikarer ved 
kirkelige handlinger. 
 
---------------------------- 
 
d) Annullering af tidligere 
beslutning vedr. AMR. 
 
 
---------------------------- 
 
e) Godkendelse af 
revisionsprotokollat og 
revisors erklæring. 

 
Vikarseddel præsenteret. 
 
 
 
 
---------------------------- 
 
Når vi kun har 9 ansatte i 
vores organisation, er vi 
ikke forpligtet på at have 
en AMR. 
---------------------------- 
 
Revisor har følgende 
bemærkninger: 
”Menighedsrådet har ikke 
fastsat den delvise 
momsfradragsprocent og 
dermed ikke reguleret 
moms. 
Fradragsprocenten for 
kirkegården er efter vores 
opfattelse beregnet til, at 
den bør være 47% og 
udgør dermed en 
difference på 29.886,18 kr. 
Det er dog også vores 
opfattelse, at det ikke har 
væsentlig økonomisk 
karakter.” 
 
Regnskabsfører 
bemærkning hertil: 
Regnskabsfører er ikke 
blevet forespurgt om 
dette. 
Regnskabsføreren er uenig 
i påstanden idet 
regnskabsfører har opgjort 
fradragsprocenten til 41%. 
Der har været anvendt 
35% i løbet af året. 
Afvigelsen er reguleret i 
indgående afgift 31. 
december 2024 med 
3.816,07. 

 
Anmodning fra provsterne 
på Fyn om at følge samme 
timetalsmodel er taget til 
efterretning. 
 
---------------------------- 
 
Godkendt 
 
 
 
---------------------------- 
 
Med regnskabsførers 
bemærkninger – taget til 
efterretning. 



Dagsorden Kommentar Beslutning 

Nyt fra: 
 

  

a) Aktivitetsudvalg Møde d.d.  
Referat udsendes snarest. 

 

b) Kirkegårdsudvalg Mange gravstedsejere 
oplever, at blomsterne 
spises af rådyr. 
Rådyr kan springe over 
180 cm høj hæk, så det er 
ikke en mulighed at hindre 
dem i at komme ind på 
kirkegården. 

Kirkegårdsudvalget 
forfatter et skilt, der skal 
stå ved indgangene til 
kirkegården. 

c) Kirkeværge   

d) Personale  Forespørgsel om indkøb af 
puslepude i forbindelse 
med dåb. 

Godkendt 

e) Præster   

 
5. Eventuelt 
 

  

 
 
Næste møde:  
Konstituerende MR-møde tirsdag den 26. november kl.19.00 i sognehuset. 


